

# 香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學 BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363 FAX: 2433 9009

E-mail: info@byknmc.edu.hk WEB: http://www.byknmc.edu.hk/

# 中一轉校申請須知 (2025-2026 學年入學)

## **Application Instructions for Secondary One Transfer School**

#### (Enrollment in the 2025-2026 School Year)

### (一) 申請資格 Application qualifications

- 1. 小五及小六中文、英文、數學須達及格或以上
  - Primary 5 and Primary 6 students must pass or above in Chinese, English and Mathematics
- 2. 操行同時達乙級(B級)或以上
  - Conduct must also reach Grade B or above

### (二) 登記日期及時間 Registration date and time

- 1. 由 2025 年 7 月 8 日 (星期二)起 From July 8, 2025 (Tuesday)
- 2. 上午 9 時至下午 12 時 30 分 及 下午 2 時至下午 4 時 9:00 a.m. to 12:30 p.m. and 2:00 p.m. to 4:00 p.m.

# (三) 遞交申請表注意事項 Things to note when submitting the application form

- 1. 親臨本校填寫申請表格
  - Visit the school in person and fill in the application form
- 2. 身份證明文件正本及副本
  - Original and copy of Submit proof of identity
- 3. 學生相片
  - Student photo
- 4. 小五及小六全年成績表正本及副本
  - Original and copy of Primary 5 and Primary 6 full-year transcripts
- 5. 課外活動證書或/及獎狀正本及副本
  - Original and copy of extra-curricular activity certificates or/and award certificates
- 6. 推薦 / 自薦信 (如有)
  - Recommendation/self-recommendation letter (if any)

### (四) 面試及筆試安排 Written test and interview arrangements

- 1. 遞交申請表後,申請者將獲面試及筆試(如有需要),筆試長約90分鐘,以考核入選者的中、 英、數水平。
  - After submitting the application form, the applicant will have an interview and a written test (if necessary). The written test will last about 90 minutes to assess the Chinese, English and Mathematics proficiency of the selected candidates.
- 2. 由於申請轉校人數眾多,落選者恕不另行通知,申請者或可致電本校(電話: 2495 3363) 查詢遴選結果。
  - Due to the large number of applicants for transfer, unsuccessful applicants will not be notified in advance. Applicants may call the school (Tel: 2495 3363) for enquiring selection results.
- 3. 所有繳交資料將予保密,只供本校入學申請用途。
  - All submitted information will be kept confidential and will only be used for admission application purposes.